
 

Ringkøbing Udviklingsforum 
 
Bestyrelsesmøde onsdag d. 28. juni 2023. kl. 15.30 – 18.00 
Sted: ROFI, Kirkevej 26, Ringkøbing  
Deltagere: Per Andersen, Lena Ploug, Jeannett V. Larsen, Isa Nielsen, Lars Frank (vedr. 
pkt. 1), Kaj Damgaard og Hans Chr. Vestergaard. 
Fraværende: Karsten Rasmussen, Kristina Skøtt Pedersen, Kirsten Leth, Søren Hebro, 
Malina Christensen og Allan Stampe. 
Fra Fjordstiprojektet deltager tovholderne fra de fire delområder samt Poul Gregersen, 
RKSK i dagsordenspunkt 1.    
 

Referat 
 

1.  Fjordstien 
Dette dagsordenspunkt er fastsat til kl. 15.30 – 17.00. 
På et møde d. 26.4. blev status for de enkelte delområder gennemgået.  
 
Fra delområderne deltager: 
Delområde 1: Carsten Stubkær Mumm 
Præsentationsmateriale vedlægges 
 
Delområde 2: Per Andersen og Lena Ploug 
Præsentationsmateriale vedlægges 
 
Delområde 3: Henning Enevoldsen, Poul Gregersen og Lars Frank 
Præsentationsmateriale vedlægges 
 
Delområde 4: Per Søby Jensen, Poul Gregersen og Lena Ploug 
Per har præsenteret 3 stilinjer for DN, der kunne acceptere forslag 1, hvor stien ikke 
kommer tæt ned til vandet. Gruppen ønsker en sti anlagt med stenmel, af hensyn til 
overgang fra den nuværende sti samt øget tilgængelighed for handicappede, 
barnevogne mm. Herudover vil også det øge tilgængeligheden om vinteren.  
Hans Chr. drøfter behandlingen af forslaget med kommunens administration. 
 
Styregruppen: Poul Gregersen, Jeannett V. Larsen og Hans Chr. Vestergaard 
Fælles udtryk på fjordstien: ens belysning, aktiviteter der binder fjorden sammen 
f.eks. træfigurer børn og barnlige sjæle kan interagere med.  
Tydeliggørelse af sti på det høje stykke tæt på private boliger ved at anlægge en 
egentlig sti.  
Bedre og ensartet skiltning 
Fælles løsning ang. vedligehold. 
 
Aftaler om det videre forløb. 
Styregruppen vil udarbejde en samlet beskrivelse af fjordsti projektet, herunder 
prioritering af de mange forslag, der er indkommet. Dele af projektet skal behandles 
af kommunen, kystdirektoratet og fredningsnævnet.  



 

Når den samlede beskrivelse er udarbejdet, foreslås det at afholde et borgermøde. 

 
2. Bordet rundt 

H.C.: På Raunonia møde d.13/6, deltog RUF som facilitator.  
RUF deltager d. 29.6. i dialogmøde med FrivilligVest 
Vedr. Det Blå Trail, så arbejdes der på en sti, der går fra Naturkraft under 
Ringvejsbroen ved Vonåen og videre frem til Rørdrumvej. 
Der er indhentet et overslag over dette stiforløb. Det beløber sig i alt til 579.000 kr. I 
tilknytning hertil ønskes der udarbejdet et forslag til overdækket opholdsareal ved 
bord/bænke, grejkasser, ophalerplads til kanoer m.v. der hvor stien starter ved 
Naturkraft. Naturkraft har givet tilladelse til, at dette må placeres på grunden. H.C. 
har et møde 29.6. med Flemming Bay om at lave ”DK’s flotteste læskur” på dette 
sted. Der skal herefter søges midler hjem til det samlede projekt.  
Henvendelse fra vægterne omkring støtte. RUF’s holdning hertil er, at vi ikke 
økonomisk støtter en egentlig drift af vægterne. 
 

3. Foreningens økonomi 
Status ved kassereren 
Der er pt. 60.276 kr. på kontoen. 
Pt. har vi 118 medlemmer; 23 firmaer, 19 foreninger og 76 personlige medlemmer. 
I år til dato er der tilkommet 25 personlige medlemmer og 3 firmaer. 
I år til dato har 5 udmeldt sig heraf er 2 personlige medlemmer, 1 firma og 2 
foreninger. 

 
4. Møde med byrådspolitikerne d. 14.6. 

Opfølgning på mødet med byrådspolitikerne. 
Ingen kommentarer 

 
5. Borgermøder 

Det påregnes at lave borgermøde om Fjordstiprojektet, se ovenfor.   

 
6. Mødeplan for 2023  

Der er aftalt følgende møder for 2023 herunder hvorledes suppleanterne inddrages: 
- onsdag d. 27.9. kl. 15.30 – 18.00 
- onsdag d. 22.11. kl. 18.00 – 21.30. Suppleanter inviteres 
- onsdag d. 7.2. 2024 kl. 15.30 – 18.00  

   
7. Eventuelt 

Ingen kommentarer 
 
 
Referent: Jeannett V. Larsen 


